
Zápisnica 

 

zo zasadnutia Komisie pri Mestskom zastupiteľstve pre šport v Nitre  

  zo dňa 19.3.2019 

 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad v Nitre 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení:  4 

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní:  

o.z. 1ABC Nitra  

VKP SPU Nitra  

NiHbO 

 

Program:   

1. otvorenie, schválenie programu rokovania 

2. prevádzka plážového volejbalového ihriska – prizvaní p. Michal Ivan /o.z. 1. ABC/  a  

Volejbalový klub Polície SPU 

3. zmena prílohy č. 11 VZN 21/2009 – Sadzby úhrad za vstup a užívanie športových 

a rekreačných objektov a analýza nákladov a výnosov podľa jednotlivých objektov 

športovísk v správe Službytu 

4.  riešenie aktuálnych problémov v oblasti športu 

5.  rôzne 

 

 

Zasadnutie komisie viedol: JUDr. Oliver Pravda, LL.M. 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 

Predseda komisie otvoril zasadnutie Komisie pre šport pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre  

(ďalej len „komisie“). Privítal prítomných na zasadnutí, oboznámil ich s programom – 

k navrhovanému programu nemal nikto námietky. 

 

 

K bodu 2/ 

Predseda komisie predstavil prizvaného p. Michala Ivana predsedu o.z. 1. ABC. Michal Ivan 

predstavil činnosť o.z, ktoré vzniklo v r. 2008. V rokoch 2009-2015 prevádzkovali plážové 

športy na plážových ihriskách na základe zmluvnej spolupráce s mestom Nitra. V roku 2015 

táto spolupráca nepredĺžením zmluvy skončila a prevádzku prevzal volejbalový klub VK 

Ekonóm SPU Nitra. O.z. 1. ABC by spoluprácu s mestom Nitra rado opäť nadviazalo.  

Predseda komisie vyzval p. Ivana, aby predstavil aký prínos by malo prevádzkovanie 

plážového areálu o.z. 1. ABC. 

Prínosom by podľa p. Ivana bolo prevádzkovanie viacerých plážových športov, nakoľko 

momentálne sú ihriská využívané len na volejbal a korfbal. O.z. 1 ABC by chcelo v danom 

areáli prevádzkovať aj ostatné plážové športy – hádzanú, futbal, tenis. V Nitre by mohlo 

vzniknúť Slovenské centrum plážového futbalu, kde by trénovala reprezentácia a hrali sa 



turnaje. P. Ivan však odmieta spoluprácu s volejbalovým klubom, ktorý má momentálne 

platnú zmluvu s mestom Nitra o prevádzkovaní plážového areálu. P. Ivan odišiel z rokovacej 

miestnosti.  

 

Predseda komisie privítal predstaviteľov volejbalového klubu VKP SPU Nitra. Oboznámil ich 

so situáciou s o.z. 1. ABC a požiadal ich o predstavenie ich zámeru prevádzky plážových 

ihrísk. P. Hronský oboznámil komisiu o aktivitách Slovenskej volejbalovej federácie, ktorá 

chce tento rok vyčleniť na podporu plážových areálov finančné prostriedky, o ktoré by sa 

uchádzal i VKP SPU Nitra, ak by boli úspešní finančné prostriedky by boli použité na 

vybudovanie šatní, tribúny atď. VKP SPU Nitra má pripravení projekt na leto 2019, kedy 

bude prebiehať i nábor mládeže. VKP SPU ako platný prevádzkovateľ sa nebráni spolupráci 

s inými športovými klubmi a rozšíreniu širšieho portfólia plážových športov. Avšak chce 

zostať ako výhradný prevádzkovateľ vo vzťahu s mestom Nitra a používať daný areál i na 

komerčný prenájom firmám, na prenájom reklamných plôch a pod.  

 

 

Komisia pri MZ pre šport v Nitre prerokovala danú problematiku a nakoľko je v súčasnosti 

v danom areáli platná nájomná zmluva s VKP SPU Nitra  uznesením č.14/2019 – KŠ  o d p 

o r ú č a o.z. 1. ABC kontaktovať vyššie spomenutý volejbalový klub a dohodnúť sa na bližšej 

spolupráci ohľadne využívania areálu a zároveň informovať komisiu športu o závere 

rokovania. Na základe výsledku rokovaní medzi o.z. 1. ABC a VKP SPU Nitra je komisia 

športu pripravená vrátiť sa k rokovaniam o spolupráci s o.z. 1. ABC.  

Hlasovanie prebehlo bez p. Rathouského, ktorý sa ospravedlnil, že bude mať meškanie.  

(Hlasovanie za navrhnuté uznesenie: za: 7,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

  

 

K bodu 3/ 

Na zasadnutie sa dostavil p. Rathouský.  

 

Komisia pri MZ pre šport prerokovala návrh na zmenu prílohy č. 11 VZN 21/2009 – Sadzby 

úhrad za vstup a užívanie športových a rekreačných objektov a analýza nákladov a výnosov 

podľa jednotlivých objektov športovísk v správe Službytu. 

 

 

Komisia pri MZ pre šport v Nitre   p r e r o k o v a l a   návrh na zmenu prílohy č. 11 VZN 

21/2009 a uznesením č.15/2019 – KŠ  o d p o r ú č a   vypracovať v zmysle diskusie komisie 

športu nový návrh na zmenu prílohy č. 11 VZN 21/2009 v spolupráci s vedúcim oddelenia 

športových zariadení spol. Službyt Nitra, s.r.o. p. Dovičovičom a členmi komisie p. Bubákom 

a p. Sailerovou a predložiť tento návrh na najbližšom zasadnutí komisie športu.  

(Hlasovanie za navrhnuté uznesenie: za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

P. Košťál odišiel na zasadnutie VMČ.  

 

K bodu 4/ 

 

Komisii športu sa predstavila Nitrianska hokejbalová organizácia NiHbO. Predstavitelia 

oboznámili členov komisie športu o zámere dobudovania zázemia – šatní a sociálnych 

zariadení  pri hokejbalových ihriskách v areáli Základnej školy kráľa Svätopluka, v termíne 

do 15.8.2019 pretože v dňoch 15-18.8.2019 by sa mal v tomto areáli odohrať medzinárodný 

turnaj. NiHbO informoval komisiu o doterajších investíciách, ktoré v areáli prebehli – 



hlavnou položkou bolo zakúpenie kontajnerov. Momentálne potrebujú tieto kontajnery osadiť, 

dobudovať vodovod, elektroinštalácie, soc. zariadenia, tribúnu a pod. Rozpočet na tieto 

úpravy odhadujú na cca 10.000,- až 15.000,- Eur. Komisia si vyžiadala predložiť konkrétne 

cenové ponuky na realizáciu týchto investícií. NiHbO s týmito ponukami zatiaľ nedisponuje, 

pretože firmy im ich ešte nedodali, ale požiadavky už boli zaslané. Hneď ako ich budú mať 

k dispozícii predložia členom komisie.  

 

Komisia pri MZ pre šport v Nitre p r e r o k o v a l a danú žiadosť a  uznesením č.16/2019 – 

KŠ odporúča spraviť rozpočtové opatrenie na dobudovanie hokejbalového ihriska v areáli 

Základnej školy kráľa Svätopluka v čo najkratšom  časovom termíne. 

(Hlasovanie za navrhnuté uznesenie: za: 7,  proti: 0, zdržal sa: 0 ) 

 

 

Komisia prerokovala žiadosť o finančnú podporu mesta Nitra pri organizácii Majstrovstiev 

sveta v  hokejbale mužov a žien v Nitre v roku 2020. P. Bubák na základe rokovaní 

z predošlých komisií oboznámil členov komisie s podrobným rozpočtom vyššie uvedeného 

podujatia.  

 

Komisia pri MZ pre šport v Nitre p r e r o k o v a l a danú žiadosť a  uznesením č.17/2019 – 

KŠ odporúča podporiť organizáciu tohto podujatia a hľadať spôsoby ako môže mesto Nitra 

v maximálne možnej miere podporiť daný projekt vo vlastnej réžii do maximálnej výšky 

50.000,- Eur.  

(Hlasovanie za navrhnuté uznesenie: za: 6,  proti: 1, zdržal sa: 0 ) 

 

 

Záver 

JUDr. Oliver Pravda - poďakoval prítomným za účasť 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Katarína Kretterová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ..............................................             ............................................. 

         Ing. Katarína Kretterová       JUDr. Oliver Pravda 

              sekretár komisie          predseda komisie, LL.M. 

 



 

 

Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport  dňa 19.3.2019 

 

 

 

Uznesenie č. 14/2019 – KŠ 

 

 

K bodu 2/ 

 

Komisia pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport   

p r e r o k o v a l a  

danú problematiku 

o d p o r ú č a   

 o.z. 1. ABC kontaktovať vyššie spomenutý volejbalový klub a dohodnúť sa na bližšej 

spolupráci ohľadne využívania areálu a zároveň informovať komisiu športu o závere 

rokovania. Na základe výsledku rokovaní medzi o.z. 1. ABC a VKP SPU Nitra je komisia 

športu pripravená vrátiť sa k rokovaniam o spolupráci s o.z. 1. ABC. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Ing. Katarína Kretterová       JUDr. Oliver Pravda 

              sekretár komisie          predseda komisie, LL.M. 

 

 

 

 



 

 

Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport  dňa 19.3.2019 

 

 

 

Uznesenie č. 15/2019 – KŠ 

 

 

K bodu 3/ 

 

Komisia pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport   

p r e r o k o v a l a  

návrh na zmenu prílohy č. 11 VZN 21/2009 

o d p o r ú č a   

vypracovať v zmysle diskusie komisie športu nový návrh na zmenu prílohy č. 11 VZN 

21/2009 v spolupráci s vedúcim oddelenia športových zariadení spol. Službyt Nitra, s.r.o. p. 

Dovičovičom a členmi komisie p. Bubákom a p. Sailerovou a predložiť tento návrh na 

najbližšom zasadnutí komisie športu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Ing. Katarína Kretterová       JUDr. Oliver Pravda 

              sekretár komisie          predseda komisie 

 

 

 

 



Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport  dňa 19.3.2019 

 

 

 

Uznesenie č. 16/2019 – KŠ 

 

 

K bodu 4/ 

 

Komisia pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport   

p r e r o k o v a l a  

danú problematiku 

o d p o r ú č a   

spraviť rozpočtové opatrenie na dobudovanie hokejbalového ihriska v areáli Základnej školy 

kráľa Svätopluka v čo najkratšom  časovom termíne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Ing. Katarína Kretterová       JUDr. Oliver Pravda 

              sekretár komisie          predseda komisie 

 

 

 

 



 

 

Uznesenie 

 

Zo zasadnutia Komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport  dňa 19.3.2019 

 

 

 

Uznesenie č. 17/2019 – KŠ 

 

 

K bodu 4/ 

 

Komisia pri Mestskom zastupiteľstve v Nitre pre šport   

p r e r o k o v a l a  

danú žiadosť  

o d p o r ú č a   

podporiť organizáciu tohto podujatia a hľadať spôsoby ako môže mesto Nitra v maximálne 

možnej miere podporiť daný projekt vo vlastnej réžii do maximálnej výšky 50.000,- Eur.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..............................................             ............................................. 

         Ing. Katarína Kretterová       JUDr. Oliver Pravda 

              sekretár komisie        predseda komisie, LL.M. 

 

 

 

 

 

 

 


